
Mødereferat Bestyrelsen 
Fredag, d. 1.4.2022 – kl. 10:00

Til stede: Hans-Henrik Tungelund og Mette Adamsen.

Mødested: Klubhuset

Referent: Hans-Henrik Tungelund

Punkt: Emne:

1. Valg til bestyrelsen. Vibe har meldt sit kandidatur til bestyrelsen, HH laver indkaldelse til 
ekstraordinær generalforsamling.

2. Udleje af bane og klubhus.
Det koster 300 kr./dag. HH giver Britt besked. Banen vil være udlejet lørdag d. 30.4.2022.

3. Placering af evt. hal.
En hal på 15x21 m. vil kunne placeres nede på det stenbelagt område over mod industrien, i stedet 
for det ellers meget benyttede område ved klubhuset. Kommunen kontaktet for en indledende 
forespørgsel mht. Landzonetilladelse.
Bestyrelsen fornemmer en aftagende interesse for en hal i den størrelse, vi vil kunne have råd til. 
Bestyrelsen vil ikke stå bag en større gældsætning af klubben, en stor stævnehal vil medføre.
Vi vil indkalde trænergruppen til et møde inden næste trænermøde.

4. Forespørgsel fra kredsen ang. afholdelse af instruktørkurser i agility.
Mette laver et opslag for at høre om der er nogen der på sådan en dag vil stå for morgenmad, 
frokost (kan købes), og eftermiddagskaffe m. kage. Datoer: 2/10, 16/10 og 12-13/11 2022.

5. 50 års jubilæum.
Der arbejdes videre med cirkus arrangementet, og Lone kontaktes når bestyrelsen har set 
nærmere på en dato.

6. Selvtræning.
Den foreslåede tekst rettes til for endelig godkendelse i bestyrelsen.

7. Træningshund.
Bestyrelsen påtænker at indkøbe en træningshund til fri afbenyttelse i klubben. Det vil kunne give 
hundeførerne et nyt syn på deres træning, at opleve hvordan det er at træne en anden hund, og 
skulle man have glemt sin hund en dag, er der altid en i reserve. Der opstilles hundehus, og der 
laves en fodrings og lufteturnus. Hunden skal hedde Fido.
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